

خصم %20 حصري على الفطور و السحور في فنادق رافلز وفيرمونت الدوحة

An exclusive %20 off on Iftar and Suhoor at the Raffles and Fairmont Doha

Terms and Conditions:

- · This offer is applicable to QNB Credit Cardholders
- · Offer is valid from 25 March 2024 until 8 April 2024
- Applicable for all Food & Beverages at Raffles and Fairmont Doha, including Iftar and Sohoor (Katara Towers Ramadan Tent)
- · This offer doesn't include Shisha & Tobacco
- Not valid for redemption along with other promotions offered by Katara Towers Ramadan Tent.
- All other terms and conditions apply, referring to each of the product terms and conditions.
- QNB employees and consultants working in QNB are eligible to this offer

The validity and interpretation of this campaign shall be governed by, and construed and enforced in accordance with the laws of the State of Qatar, and the Parties agree that the courts of the State of Qatar shall have exclusive jurisdiction over any disputes or claims that may arise under this campaign.

الشروط والأحكام:

- يحق لحاملي بطاقات الائتمان من QNB الحصول على هذا العرض
 - يسري العرض من 25 مارس 2024 حتى 8 أبريل 2024
- ينطبق على كلّ المأكولات والمشروبات في فندقي رافلز وفيرمونت الدوحة، ويشمل الإفطار والسحور (خيمة أبراج كتارا الرمضانية)
 - هذا العرض لا يشمل الشيشة والتبغ
- لا يمكن الاستفادة من هذا العرض إلى جانب العروض الترويجية الأخرى المقدمة في خيمة أبراج كتارا الرمضانية.
- تطبق جميع الشروط والأحكام الأخرى، بالرجوع إلى كل من البنود والشروط الخاصة بالمنتج.
 - موظفو QNB والمستشارون العاملون في QNB مؤهلون لهذا العرض.

تخضع صلاحية هذه الحملة لقوانين دولة قطر وتفسيرها وتطبيقها وفقًا لقوانين دولة قطر، ويتقق الطرفان على أن يكون لمحاكم دولة قطر الاختصاص الحصري في أي نزاعات أو دعاوى قد تنشأ في ظل هذه الحملة.